
Protokoll av styrelsemöte
Furuby Sockenlag 2023-04-03

Tid och plats: 18.30 Furuby IF Klubbstugan

Närvarande: Britt-Marie Svensson, Timmy Vesterberg, Gudrun Holmberg, Patrik Karlsson, Nina

Klingborg, Alexander Modell, Björn Nilsson.

Anmälda förhinder: Christina Hamilton, Anna Bengtsson

Ej svar: Seth Sigvardsson

1. Ordförande förklarar mötet öppnat.

2. Till sekreterare valdes Björn Nilsson och som justerare valdes
Timmy Vesterberg

3. Mötesdagordningen (bilaga 1) godkänns.

4. Föregående protokoll
1. Gudrun H bokar Kårestugan
2. Alexander M köper in ca 30 semlor
3. Björn N tar fram framtagning av affisch
4. Byalagsrepresentanter/styrelsen delar ut utskick i socknen
5. Styrelsen tar upp frågan om politiska partier till Det händer… => se punkt 9

5. Rapporter från byarna
Attsjö: Christina Hamilton har via mail rapporterat att det inte händer så mycket just nu. Det som

närmast står för dörren är vår årliga Påskknytkalas på Skärtorsdag, i skolan. Planering är igång vad

gäller Byaodlingen som alla i byn är välkomna att delta i. Är nog rätt många odlingsglada som är med

där. Tranorna anlände förr veckan så nu är det fullt fågelliv i byn. Glöm inte bort att besöka Lilla

Attsjön och ta med fikakorg och kikare. Havsörnen syns också ofta nu.

Kårestad: Nina Klingborg rapporterar att årsmöte precis genomförts, det diskuteras om ett

gemensamt potatisland. Man har haft övningar med hjärtstartaren. Den 13 maj är det torpvandring

och man planerar att komplettera platser med QR-koder i framtiden.

Furuby: Britt-Marie Svensson rapporterar att det var årsmöte i november. Byalaget har diskuterat

den dåliga belysningen vid anslagstavlan och vill byta ut den - kanske även hela anslagstavlan. Man får

ingen hjälp av kommunen i frågan utan söker bidrag på andra håll. Dessutom vore det bra med

belysning även på den andra anslagstavlan. Vägsamfälligheten har diskuterat hastighetshinder på

vägen samt hur och när man ska slå sly i vägkanten.
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Västorp: ingen info

Fägerstad: Gudrun Holmberg påminner att Anne/Anders Norlin har installerat hjärtstartare i Logen.

Övrigt: Länsstyrelsen anordnar Krisberedsskap på landsbygden 12 april - Nina Klingborg deltar från

Sockenlaget.

6. Ekonomi
Alexander Modell rapporterar att Sockenlaget har 98,385kr inklusive kassa. Undersök om vi behöver

skicka in ny fullmakt till Swedbank - inkl årsmötesprotokoll [1].

7. Medborgarförslag Pumptrack
Timmy Vesterberg och Björn Nilsson ser till att ett Medborgarförslag registreras på kommunens

webbplats [2]. På kommande kommunfullmäktigemöte kan man även presentera förslaget. Timmy

meddelar även att motionen har skickats till Furuby IF. Britt-Marie Svensson tipsar även att man kan

söka bidrag från Leader Linné för landsbygdsutveckling.

8. Furuby IF / Sockenlaget present
Den 12 augusti firar Furuby IF 90 år. Styrelsen diskuterar presentförslag, som får pågå [3].

9. Det händer i Furuby boken, utdelning
Styrelsen har beslutat att skicka ut till samtliga hushåll. Varje byarepresentant (Kårestad, Attsjö och

Västorp) ansvarar att dela ut till sin by. Styrelsen och Britt-Marie Svensson tar Furuby och Fägerstad.

Britt-Marie ordnar även med bilaga från kyrkan [4] och Björn Nilsson tar fram en bilaga från

Sockenlaget [5]. Både dessa bilagor ska med bokutskicket.

Björn kollar upp tält/stolar/bord med redaktionen och påminner om återvinningsstationen [6].

När det gäller vilka partier som ska få skriva i boken, så ska de partier som sitter med i Växjö

kommunfullmäktige få frågan. I boken ska det även framgå vilka partier som inte bidragit [7].

10. Hjärtstartarkurser i socknen
Styrelsen föreslår att man koordinerar kommande hjärtstartarkurser i Socknen. Det var ett tag sedan

det var utbildning i Furuby, Styrelsen kollar intresset [8]. Björn meddelar redaktionen om att även ta

med information i boken om hjärtstartarna i socknen; Kårestad, Attsjö, Fägerstad, och två i Furuby

(klubbstugan och skolan).

11. Sjöbastu vid badplats
Styrelsen tar upp frågan om bastu vid badplatsen. Då det är strandnära läge så kanske man kan lösa

det med en bastu på hjul. Styrelsen fortsätter med bastufrågan [9].
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12. Skrivelse igen om gymnastiksal/tomter
För information så ska kommunalt vatten och avlopp grävas under 2024/2025 till de i Furuby som

saknar detta idag.

Gudrun Holmberg föreslår även att komplettera existerande skrivelse om tomter i socknen, att man

tar höjd för V/A på ängen i samband med 2024/2025. Gudrun & Björn Nilsson genomför en

komplettering av skrivelsen [10].

13. Tidsplanen
Höstmöte planeras till 8 oktober, förslagsvis i Attsjö.

Gudrun Holmberg lägger fram förslaget att träffa SSAM på något sätt pga minskade tider och

reducerad kapacitet. Till detta möte kan man även ta med Åryds Samhällsförening. Notera även att

även folk från kringliggande orter använder centralen. Gudrun tar frågan om möte med SSAM [11].

14. Tid och plats för kommande möte
Preliminärt onsdagen den 31 maj kl 1830 i Furuby IF klubbstuga.

15. Övriga frågor
15.1. Nyinflyttade i byn

Styrelsen går igenom var vi har nyinflyttade. Britt-Marie Svensson, Gudrun Holmberg och

Björn Nilsson täcker upp i Furuby. I Västorp tre nya familjer stycken. Nina Klingborg täcker för

de nya i Kårestad. Oklart läge i Fägerstad. Det går bra att hälsa med en blomma eller liknande.

15.2. Besök vindkraftsparken

På årsmötet kom frågan upp om någon form av besök på vindkraftsparken. Styrelsen får

bevaka frågan om besök i vindkraftsparken [12].
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16. Sammanfattning av actions
1. Styrelsen undersöker om ny fullmakt ska skickas till Swedbank - inkl årsmötesprotokoll.
2. Timmy Vesterberg och Björn Nilsson ser till att ett Medborgarförslag om pumptrackbana

registreras på kommunens webbplats.
3. Styrelsen diskuterar presentförslag till Furuby IF.
4. Britt-Marie Svensson ordnar med bilaga från kyrkan.
5. Björn Nilsson tar fram en bilaga från Sockenlaget.
6. Björn Nilsson kollar upp tält/stolar/bord med redaktionen och påminner samtidigt om

återvinningsstationen.
7. Björn Nilsson påminner redaktionen om vilka partier som inte bidragit med text.
8. Styrelsen kollar intresset med hjärtstartarutbildning.
9. Styrelsen fortsätter med bastufrågan.
10. Gudrun Holmberg och Björn Nilsson genomför en komplettering av skrivelsen.
11. Gudrun Holmberg drar frågan om möte med SSAM vidare
12. Styrelsen får bevaka frågan om besök i vindkraftsparken

Furuby 2023- Furuby 2023- Furuby 2023-

………………………………… …………………………………
……

…………………………………
……

Björn Nilsson Timmy Vesterberg Gudrun Holmberg

Sekreterare Protokolljusterare Ordförande
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Bilaga 1 - Kallelse
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